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Het afgelopen schooljaar was het eerste jaar van MR het Palet. Doordat we in het schooljaar 2020-

2021 als MR van de Holthuizen- en Ariënsschool al samen vergaderingen hielden, ter voorbereiding 

op de fusie, verliep de overgang vloeiend 

 

De MR bestond dit schooljaaruit Henk Jan Brokers, Astrid Leferink, Kim ten Breteler en Bob van 

Rennes namens de ouders. Daarnaast was het personeel vertegenwoordigd door Petra Leferink, 

Wanda ten Asbroek, Madelon Dirks en Monique Waanders.  

Maar vanaf september 2021 was er dus de nieuwe start. In de eerste vergadering stond vooral in het 

teken van de net afgeronde fusie, waarbij aandacht was voor zowel de ervaringen van de kinderen en 

teamleden, als voor de formele zaken van de fusie, zoals de financiële kant. Tot slot hebben we 

gesproken over de benutting van de NPO-middelen. Dit is een financiële bijdrage van de overheid die 

de school kan gebruiken voor het werven van extra leerkrachten of leermiddelen. 

 

In November en december hebben we gesproken over de begroting van het komende schooljaar, 

met speciale aandacht voor de fusiegelden en NPO-middelen. Door de fusie is er extra geld 

beschikbaar gekomen, en als MR willen we een vinger aan de pols houden bij de besteding hiervan, 

omdat deze bijdrage binnen een aantal jaren gebruikt moet worden, en anders komen te vervallen. 

Tijdens deze vergadering kreeg ook de MR de verassende mededeling dat er met de vakanties 

geschoven moest worden. Helaas werd de uitzonderingspositie die voor Haaksbergen was gemaakt, 

teruggedraaid door het ministerie. Wij waren ons als MR er, net als de directie, zeer van bewust wat 

de gevolgen zouden zijn voor zowel ouders als personeel, maar helaas moest dit besluit uitgevoerd 

worden. 

De vergadering van februari hebben we stilgestaan bij het tragische incident van oudejaarsdag 2021. 

Onze gedachten gaan naar de ouders en slachtoffers van dit vreselijke drama, maar ook aan de 

(oud)-klasgenoten en leerkrachten. 

In dit overleg hebben we daarnaast de nieuwe opzet van de rapporten besproken, waarbij meer 

ruimte is voor het volgen van de persoonlijke ontwikkeling, in plaats van de prestatie. Daarnaast nog 

gesproken over de schooltijden en de evaluatie van de fusie.  Het hele jaar door heeft de nieuwbouw 

van de nieuwe school op de agenda gestaan, maar tijdens dit overleg was Gerben van Heun 

uitgenodigd. Vanuit zijn functie als adviseur begeleid hij de nieuwbouw. Met hem hebben we 

gesproken over het nieuwbouwtraject. Vooral de wijziging in het bestemmingsplan (door de 

sporthal) heeft voor wat vertraging in de plannen gezorgd.  

In maart kwamen de lestijden voor de onderbouw aan bod. Door de wijziging naar het continu-

rooster enkele jaren geleden, is er een verschil in het aantal lesuren dat de onder- en bovenbouw 

hebben gevolgd, tijdens hun hele basisschoolperiode. Het team gaat aan de slag met een voorstel 

hoe dit voor de onderbouw gecompenseerd kan worden.  

 

In mei hebben we als MR planning van de nieuwbouw besproken. Daarnaast hebben we de vragen 

doorgenomen die we de ouders willen stellen ten aanzien van de evaluatie van de fusie. 



De laatste vergadering in juni hebben we enkele vaste punten besproken die voor het nieuwe 

schooljaar geregeld moeten zijn, waaronder de schoolgids, en het jaarplan. Daarnaast hebben we de 

(voorlopige) resultaten van de fusie-evaluatie besproken. Tot slot hebben we afscheid genomen van 

Bob van Rennes als voorzitter. Hij was ook al enkele jaren voorzitter van de MR van de Dr. 

Ariënsschool, en aangezien zijn jongste dochter het Palet zal verlaten, treed Bob uit de MR. Daarbij is 

besloten dat Henk Jan Brokers de nieuwe voorzitter is. 

Namens de MR, 

 

Henk Jan Brokers 

Voorzitter MR Het Palet. 

 

 

 

 

 

 

  


